

Idrottsrådets möte 2018-05-31

Plats: Stadshuset, Västra Porten

Närvarande:

Idrottsrådet: Hans Sjöström, Göran Svensson, Petter Wrenne, Svenåke Berglie

SISU: Richard Cander

Kultur och Fritid: Kjell Persson, Andreas Sjunnesson, Katarina Vallström

Politiker: Johan Holmberg

1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Minnesanteckningar förra mötet

Minnesanteckningar från de två senaste mötena ligger inte på kommunens hemsida. Svenåke Berglie skickar anteckningar plus bilagor i PDF till Katarina Vallström som ombesörjer att minnesanteckningarna laddas upp på kommunens hemsida.

4. Idrottsskolan

Idrotts & Förening har gett KHK uppdraget att fortsätta driva Idrottsskolan. Material skall skickas ut till skolorna före avslutningen. Dans inom Kulturskolan är en av aktiviteterna även det kommande läsåret. Gullbringa Golf är intresserade av att delta och kontaktas av KHK. Kristina Lindfors och Svenåke Berglie genomför beslutat samtal med KHK.

5. Anläggningar

Kjell Persson redogjorde för läget i pågående anläggningsprojekt.

1. Romelanda Ungdomsförening

Ett nytt möte mellan RUF och Kommunen äger rum vecka 24. Idrottsrådet försöker delta med någon representant. Mötet påpekade att de nya bidragsreglerna gör det än mindre attraktivt för föreningar att driva en egen anläggning. I RUFs fall kompliceras en lösning av att föreningen äger byggnader på kommunal mark, byggnader som kommunen anser mindre användbara för kommunal verksamhet. Under 2018 kommer RUF att ha samma driftsbidrag som tidigare, därefter en nedtrappning under tre år.

2. Roddklubben

Roddklubben har ansökt om bygglov för en ny byggnad på ungefär samma plats som den nuvarande byggnaden ligger på. I nuläget oklart om Statens Fastighetsverk kommer att godta placeringen. Idrottsrådet har i skrivelse bett KS ge Förvaltningen i uppdrag att utse ansvarig tjänsteman som får i uppdrag att tillsammans med alla parter förhandla fram en lösning.

3. Multiarenan

Dialogupphandlingen och inlämnade offerter matchar inte nuvarande driftsbudget. Möten har ägt rum mellan Skridskoalliansen och Förvaltningen resp. Majoriteten. S.k. koncepthallar har diskuterats, men förvaltningen har inte något nytt uppdrag att utreda frågan.

Hans Sjöström poängterade vikten av att inte skapa falska förhoppningar. Det är bättre att redovisa ekonomiska möjligheter och vilka begränsningar som finns.

4. Ridanläggning
Parterna är i dialog med arrendenämnden och nästa möte hålls i juli. Beslutet i Mark och Miljdomstolen förväntas under juni. Förvaltningen har f.n. inget uppdrag beträffande ridanläggningen.
5. Utebadet
Kommunen och Kanotklubben har reglerat frågan om tomträtten. Kungälv's Handbollsklubb driver utebadet under 2018.
6. Anläggning för bågskytte
Kolebacka anpassas för bågskytteklubbens verksamhet. Det visade sig finnas annan verksamhet i lokalerna, men kommunen räknar med att lösa frågan.
6. Idrottskonferensen
Mötet diskuterade olika uppslag till tema och lämpliga talare kopplat till detta tema. RF:s "Strategi 2025" kan vara ett tema. Inga beslut fattades. Konferensen äger rum 13/10 och konferenslokal är bokad på Nordiska Folkhögskolan. Politikerna har fått inbjudan.
7. Idrottspolitiskt program
Kultur- och Fritidsberedningen arbetar på ett reviderat idrottspolitiskt program. Idrottsrådet räknar med att få ett utkast att lämna synpunkter på.
8. Certifiering
Nio föreningar har startat arbetet och åtta har genomfört kartläggningen. Nästa träff med föreningar är i september. Idrottsrådet beslutade att ha med "certifiering" som en programpunkt på Idrottskonferensen och helst i form av en förening som påbörjat processen.
9. Ny organisation
Andreas Sjunnesson redogjorde för organisationsförändringar i förvaltningen som berör fritidsverksamheten. Kultur, kulturskola och bibliotek underställs gymnasiechefen. Trygga ungdom förs över till den sociala sektorn. Janne Eklund ansvarar för idrottsanläggningar underställd chefen för Fastighetsavdelningen, Andreas Sjunnesson. Fritidskonsulenterna Katarina Vallström och Krisztian Borbély arbetar fortsättningsvis under samma avdelning. Bokningen av lokaler flyttas över till Internservice. Andreas Sjunnesson kommer fortsättningsvis att närvara vid Idrottsrådets möten.

Johan Holmberg påpekade att det är förvaltningens ansvar att organisera sig på bästa sätt. Göran Svensson påpekade att organisationens struktur spelar mindre roll om det är rätt människor som bemannar den. Och är det fel personer på befattningarna hjälper inte en bra struktur.

Idrottsrådet bad Idrott & Förening ta fram en siffra på utnyttjandegraden i idrottsanläggningarna så att vi kan jämföra bakåt i tiden när Internservice tar över ansvaret.
10. Hur ser politiska partierna på idrotten
Idrottsrådet beslutade att inför valet genomföra ett seminarium där de politiska partierna får möjlighet att ge sin syn på föreningslivet och dess utveckling samt ge föreningar och allmänhet möjlighet att ställa frågor. På något sätt skall seminariet omfatta kultur och idrott. Idrott & Förening hjälper till i att organisera seminariet som om möjligt skall äga rum i Mimers Teater. Idrott & Förening har skickat en förfrågan till de politiska partierna, samt skissar på inbjudan och en annons i KP.

11. Tidsbokning i anläggningar

Fördelning av timmar i hallar och på andra anläggningar pågår. Tillgången på t.ex. idrottshallar är ett problem. Funderingar finns på tider för s.k. "Open Court" verksamhet, d.v.s. att tid avsätts för verksamhet, men vad för slags idrott som skall bedrivas bestäms av de som närvarar.

12. Nya lagen om personuppgifter, GDPR

RF har tagit fram en instruktion hur man kan hantera den nya lagen. Richard Cander skickar ut materialet till föreningarna.

13. Möten under 2018 fram till nästa Idrottskonferens

11 september, 17-19, Stadshuset, Västra Porten.

14. Mötet avslutades

Inga andra frågor förekom, ordförande tackade de närvarande och avslutade mötet.

Vid pennan

Svenåke Berglie